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AMENDMENT 004 
 
 
 
 
The purpose of this amendment is to DELETE the Mandatory Criteria MS5 of the Smartphones in Table 
1.2 – Mandatory Criteria (Stage 1) and to replace it with the following MS5 criteria.  The purpose of this 
amendment is also to ADD the following RS11 Rated Criteria in Table 2.2 (Stage II), Rugged 
Smartphones:  
 

MS5 – The rugged smartphone must have a Memory (RAM) – factory installed – 4GB. 
RS11 - The rugged smartphone should have a Memory (RAM) – factory installed – 6GB to 8GB. 
 
 
 
 

**All other terms and conditions remain unchanged. 

 

********************************************************************************************* 

 

MODIFICATION 004 
 
Le but de cette modification est d’effacer le critère obligatoire pour les téléphones intelligents O5 de la 
Table 1.2 – Critère Obligatoires (Stage 1) et de le remplacer par le critère O5 qui suivra.  Le but de cette 
modification est aussi d’ajouter le critère R11 qui suit au tableau 2.2 Critères Cotés (Etape 2), Téléphone 
intelligents renforcés. 
 
 

O5 - Le téléphone intelligent renforcé doit avoir une mémoire vive – installée en usine – 4 Go.  
R11 - - Le téléphone intelligent renforcé devrait avoir une mémoire vive – installée en usine – 6 
Go à 8 Go. 
 .  
 
 
 
** Toutes les autres conditions demeurent inchangées. 


